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WING By Ramos&Bassols

wing
FRESH SEATING CONCEPT

Wing is a creation from the studio Ramos & Bassols for Actiu, the 
result of the natural technological evolution of a traditional 
wooden chair, adapted to more efficient production processes and 
highly innovative technical developments, carried out in the facilities 
at Actiu Technology Park.

It is a piece of proportioned and balanced shapes, robust 
and stable, adjustable sizes, with  comfortable geometry and a 
backrest that wraps around the traditional wooden seat. It is 
a piece that elegantly fuses technology and tradition. The result is 
a unique chair but easily assimilable, making it easy to adapt to a 
multitude of spaces.  

Wing est une création du bureau d´étude Ramos&Bassols pour 
Actiu. C´est le résultat d´une évolution technologique naturelle 
de chaise en bois, adaptée aux procédés de fabrication  les plus 
efficaces et les plus avancés du Parc Technologique Actiu.

C´est un modèle aux proportions et aux formes équilibrées, 
robuste et stable avec une géométrie confortable et un dossier 
qui rappelle les dossiers en bois des chaises traditionnelles.

 

C´est une pièce qui fusionne de forme élégante la technologie et 
la tradition. Le résultat de cette chaise à premier vue simple est sa 
polyvalence à s´adapter à de multiples espaces.
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The new collective chair Wing, with a vintage style design, is useful for any 
environment, both interior and exterior, responding to the technical and aesthetics needs 
of the new trends in collective office furniture, for its design, colour, finishes and accessories.

La nouvelle chaise collective Wing avec un design vintage est pratique pour tous les 
espaces intérieurs comme extérieure. Elle répond aux besoins techniques et esthétiques 
des nouvelles tendances  en mobiliers collectifs avec son design, son coloris, ses finitions et 
ses compléments.

WING By Ramos&Bassols

WING. TECHNOLOGICAL EVOLUTION 
FOR A VINTAGE STYLE CHAIR.
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wing BY RAMOS&BASSOLS

Made by gas elevation, the results are pieces in which we get extra compact, a 
significant reduction in its weight and minimisation of possible deformations. In 
short, a compact but light chair, easy to transport and stack which furthermore 
offers its cushion in PUR or upholstered.

La technologie employée à la fabrication est faite à partir d´une injection à gaz  
ce qui donne comme résultat un compactage, une réduction de poids et un minimum 
de déformations. Wing est une chaise compacte mais légère, facile à transporter 
et à empiler. Elle est également disponible avec un revêtement PUR ou Tapissé.
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Actiu uses efficient processes, reusable and highly recyclable materials in all its 
products which guarantee a long useful life.

Actiu is a LEED® Gold certified business and its different programs obtain points in 
different environmental categories , such as sustainability, materials and resources, 
water, energy and atmospheric efficiency, indoor environmental quality, innovation and 
design, which have been  applied to the building in order to obtain the LEED recognition.

Actiu utilise pour la fabrication de tous ses produits, des procédés efficaces, des 
matériaux réutilisables  avec un taux élevé recyclable qui garantit un long 
cycle de vie.

Actiu est une société certifiée LEED® GOLD, ses différents programmes ont permis 
d´obtenir des points dans  les différentes catégories environnementales des domaines 
durables, des matériaux et des ressources comme l´eau, l´énergie et l´atmosphère ; la 
qualité de l’environnement intérieur, d´ innovation et design qui permettent l´obtention 
du LEED .
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PP + 30% textured fibreglass

Exterior UVI treatment 
Anti-static

Optional upholstery or PUR padding

TEChnology

MATERIALS

process

padding

Single-shot gas moulded
White, Black, Grey,

Light Blue, Mustard & Pistachio 

 

Just 3,7 kgs

6 units
Anti-slip rubber ends

Stacking rubber protectors 

stacking

colours

LOGISTICs

light

Packs of 4 units. Same colour 
Special prices for logistic optimization
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ALWAYS ON THE MOVE
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